



IN ENGLISH

DAUFOOD AUSTRIA GmbH with its seat in Vienna and its registered address in Fernkorngasse 10/Top B2/2.1, 1100 Vienna, registered in the commercial register under the registration number FN 466293 (hereinafter “**Daufood**”) will carry out a country-wide raffle, to be developed exclusively through on-line sales channels (the “**Raffle**”).

1. Award.

Throughout the duration of this Raffle (as set out in clause 5 below) there will be one (1) winner selected on a weekly basis -in total, four (4) winners to win each one of them a surprise product package.

Awards cannot be redeemed or exchanged for cash equivalent, neither are they exchangeable for another award.

2. Raffle’s Recipients.

The Raffle is valid for all natural persons over 18 years old who are residents in Austria.

In order to ensure fairness in the participation, the Raffle is intended for the final consumer only. The following are not allowed to participate

- Any employee of DAUFOOD AUSTRIA GmbH.
- Any of their relatives within the 1st degree of consanguinity.
- All employees of the agencies: Wise Pirates.

3. Raffle’s Gratuities and Features.

Participation in this Raffle is free of charge.

IN GERMAN

Die DAUFOOD AUSTRIA GmbH mit Sitz in Wien und eingetragener Anschrift in der Fernkorngasse 10/Top B2/2.1, 1100 Wien, eingetragen im Firmenbuch unter der Firmenbuchnummer FN 466293 (nachfolgend “Daufood”) führt ein bundesweites Gewinnspiel durch, das ausschließlich über Online-Verkaufskanäle abgewickelt wird (das “Gewinnspiel”).

1. Preis.

Während der gesamten Dauer dieses Gewinnspiels (wie in Klausel 5 unten dargelegt) wird wöchentlich ein (1) Gewinner/ eine Gewinnerin ausgewählt - insgesamt vier (4) Gewinnerinnen, die jeweils ein Überraschungsproduktpaket gewinnen.

Die Preise können nicht eingelöst oder gegen Bargeld umgetauscht werden und sind auch nicht gegen einen anderen Preis umtauschbar.

2. Empfänger der Verlosung.

Die Verlosung gilt für alle natürlichen Personen über 18 Jahre, die ihren Wohnsitz in Österreich haben.

Um die Fairness bei der Teilnahme zu gewährleisten, ist das Gewinnspiel nur für den Endverbraucher bestimmt. Nicht teilnahmeberechtigt sind

*Alle Mitarbeiter*innen der DAUFOOD AUSTRIA GmbH.*

Alle ihre Verwandten bis zum 1. Grad der Blutsverwandtschaft.

*Alle Mitarbeiter*innen der Agenturen: Wise Pirates .*

3. Zuwendungen und Besonderheiten des Gewinnspiels.

Die Teilnahme an dieser Verlosung ist kostenlos.



In order to effectively participate in the Raffle, participants, in addition to being entitled to participate as set out in point 2 above, must accept the terms and conditions of the campaign and comply with the participation procedure as stated in point 4.

4. Raffle's Participation procedure.

The Raffle will take place for purchases made on Daufood on-line sales channel. To apply to be one of the winners, the participants online order must contain any of the following Coca-Cola deal's:

- Single Deal
- Brooklyn Deal
- Party Deal

The purchase of any of the deals listed above will imply the automatic entry of the customer into the raffle unless he/she declares otherwise.

In this sense, in order to be excluded from the raffle, it will be enough for the consumer to inform Domino's staff accordingly and his or her data will not be collected for this purpose.

Each participant may participate more than once, as long as they effectively comply with the Participation Procedure stated above.

5. Raffle's Term.

The Raffle will be announced on Facebook page of Domino's Pizza Austria on June 14th, 2023 and will run until July 12th 2023.

6. Winner's Selection.

Um effektiv an der Verlosung teilnehmen zu können, müssen die Teilnehmer, zusätzlich zu ihrer Teilnahmeberechtigung gemäß Punkt 2, die Bedingungen der Kampagne akzeptieren und das Teilnahmeverfahren gemäß Punkt 4 einhalten.

4. Verfahren für die Teilnahme an der Verlosung.

Die Verlosung findet für Einkäufe statt, die über den Online-Vertriebskanal von Daufood getätigt werden. Um zu den Gewinnern zu gehören, muss die Online-Bestellung des Teilnehmers eines der folgenden Coca-Cola-Angebote enthalten:

- *Single Deal*
- *Brooklyn Deal*
- *Party Deal*

Mit dem Kauf eines der oben genannten Angebote nimmt der Kunde/die Kundin automatisch an der Verlosung teil, es sei denn, er/sie erklärt etwas anderes. Um von der Teilnahme an der Verlosung ausgeschlossen zu werden, reicht es aus, wenn der Verbraucher die Mitarbeiter von Domino's davon in Kenntnis setzt; seine Daten werden zu diesem Zweck nicht erfasst.

Jeder Teilnehmer/ Teilnehmerin kann mehr als einmal teilnehmen, sofern er/sie das oben genannte Teilnahmeverfahren tatsächlich einhält.

5. Laufzeit des Gewinnspiels.

Das Gewinnspiel wird am 14. Juni 2023 auf der Facebook Seite von Domino's Pizza Austria angekündigt und läuft bis 12. Juli 2023.

6. Auswahl des Gewinners.



According with clause 1, the winners will be selected randomly as detailed in the Participation Procedure, always observing the conditions established in clause 2 above.

With the abovementioned, the winners will be selected on:

- June 21th, 2023.
- June 28th, 2023.
- July 5th, 2023.
- July 12th, 2023.

7. Winner's Notification.

The winners shall be contacted by e-mail on the days stated in clause 6.

They will receive by email the instructions for picking up the award.

8. General Conditions.

Participation in this Raffle implies acceptance by the participants of the privacy policy (<https://www.dominos.at/privacy-policy>) and the terms and conditions set out in these regulation.

Daufood reserves the right to eliminate any participant who is in any way violating these regulations or whose participation is considered in any way inappropriate by Daufood.

All participants should respect each other, maintaining good conduct and fair play.

Daufood reserves the right to terminate, change, shorten, delay or extend this Raffle at any time, if there is any illegal or fraudulent activity, or any external fact, beyond the control of the organization, which affects the proper functioning of the pastime. In these circumstances, participants shall not be entitled to any form of compensation.

Gemäß Klausel 1 werden die Gewinner nach dem Zufallsprinzip ausgewählt, wie im Teilnahmeverfahren beschrieben, wobei die in Klausel 2 festgelegten Bedingungen eingehalten werden.

In diesem Sinne werden die Gewinner am:

- 21. Juni 2023.
- 28. Juni 2023.
- 5. Juli 2023.
- 12 Juli 2023.

7. Benachrichtigung des Gewinners.

Die Gewinner werden an den in Punkt 6 genannten Tagen per E-Mail kontaktiert.

Sie erhalten per E-Mail die Anweisungen zur Abholung des Preises.

8. Allgemeine Bedingungen.

Die Teilnahme an dieser Verlosung setzt voraus, dass die Teilnehmer die Datenschutzbestimmungen (<https://www.dominos.at/privacy-policy>) und die in dieser Regelung festgelegten Bedingungen akzeptieren.

Daufood behält sich das Recht vor, jeden Teilnehmer/ Teilnehmerin auszuschließen, der in irgendeiner Weise gegen diese Bestimmungen verstößt oder dessen Teilnahme von Daufood in irgendeiner Weise als unangemessen erachtet wird.

Alle Teilnehmer sollten sich gegenseitig respektieren, sich gut benehmen und fair spielen.

Daufood behält sich das Recht vor, die Verlosung jederzeit zu beenden, zu ändern, zu verkürzen, zu verzögern oder zu verlängern, wenn illegale oder betrügerische Aktivitäten oder äußere Umstände, die sich der Kontrolle der Organisation entziehen, das ordnungsgemäße Funktionieren der Verlosung beeinträchtigen. Unter diesen Umständen haben die



9. Data Protection.

In accordance with the General Data Protection Regulation (EU) 2016/679, we inform you about the processing of personal data:

Controller: DAUFOOD AUSTRIA, GmbH (hereinafter referred to as "Daufood").

Purposes: We will process your personal data in order to offer you the gift for being the winner of the Raffle.

Data retention: We will keep your personal according with the retention period criteria explained in the privacy policy. Unnecessary data will be erased or anonymised in a short period of time.

Legal basis: Art. 6.1 f) GDPR: we will process your personal data based in our legitimate interest (furthermore in the privacy policy: [Domino's Pizza \(dominos.at\)](https://www.dominos.at)).

Recipients: (1) Daufood

Rights: You can exercise your rights under the GDPR (rights of access, rectification, erasure, portability, limitation, restricted processing) by contacting the Data Protection Officer (dpo@daufood.com).

International transfers: We do not carry out international data transfers with your personal data.

10. Jurisdiction and applicable law.

These regulations shall be governed in accordance with Austrian law, and the courts of Vienna shall have

Teilnehmer keinen Anspruch auf irgendeine Form der Entschädigung.

9. Schutz der Daten.

In Übereinstimmung mit der Allgemeinen Datenschutzverordnung (EU) 2016/679 informieren wir Sie über die Verarbeitung personenbezogener Daten:

Verantwortlicher: DAUFOOD AUSTRIA, GmbH (im Folgenden "Daufood" genannt).

Zwecke: Wir verarbeiten Ihre personenbezogenen Daten, um Ihnen das Geschenk für den Gewinner/Gewinnerin des Gewinnspiels anbieten zu können.

Aufbewahrung der Daten: Wir bewahren Ihre personenbezogenen Daten gemäß den in der Datenschutzerklärung erläuterten Kriterien für die Aufbewahrungsfrist auf. Unnötige Daten werden nach kurzer Zeit gelöscht oder anonymisiert.

Rechtsgrundlage: Art. 6.1 f) GDPR: Wir verarbeiten Ihre personenbezogenen Daten auf der Grundlage unseres berechtigten Interesses (weiter in der Datenschutzerklärung: Domino's Pizza <https://www.dominos.at/privacy-policy>).

Empfänger: (1) Daufood

Rechte: Sie können Ihre Rechte gemäß der GDPR (Rechte auf Auskunft, Berichtigung, Löschung, Übertragbarkeit, Einschränkung der Verarbeitung) ausüben, indem Sie sich an den

Datenschutzbeauftragten wenden (dpo@daufood.com).

Internationale Übermittlungen: Wir führen keine internationalen Datenübermittlungen mit Ihren personenbezogenen Daten durch.

10. Gerichtsstand und anwendbares Recht.

Diese Bestimmungen unterliegen österreichischem Recht, und die Gerichte in Wien sind zuständig für alle



jurisdiction to settle any claim or controversy that may arise with regard to their validity, interpretation or compliance.

Ansprüche oder Streitigkeiten, die sich aus ihrer Gültigkeit, Auslegung oder Einhaltung ergeben können.

DAUFOOD AUSTRIA GmbH.

Vienna, 8th June, 2023.